



Michelle Raposo

PROGRAM MANAGER, C.A.R.E. JEUNESSE

Michelle Raposo is the Program Manager at Centre d'Amitié, Ressources et Entraide pour la Jeunesse (C.A.R.E. Jeunesse), a provincial and bilingual community-based organization founded by alumni of care that provides support to youth and alumni from care in Quebec. In her role with CARE Jeunesse, Michelle oversees the planning, coordination, and delivery of programs, ensuring services are youth-led and responsive to community needs. She also builds partnerships, supports member engagement, and advocates for systemic change on several committees provincially and federally.

In her role on the National Council of Youth in Care Advocates (NCYICA), Michelle also brings her own personal experiences as an alumni from care. She is committed to ensure that youth in/from care in Quebec are meaningfully represented in national decision-making spaces, and is motivated by the opportunity to advocate, collaborate and help create more equitable life outcomes for young people from care.



"I'm inspired by the resilience of alumni from care; their ability to defy the odds and grow into leaders, professionals, and even graduate with master's degrees, and the moments when they realize their voices have power, that they can help shape the system and create a better future for the next generations."

Outside of work, Michelle enjoys travelling, cooking, and reading – her goal this year is to read a minimum of 65 books!



Michelle Raposo

RESPONSABLE DE PROGRAMME, C.A.R.E. JEUNESSE

Michelle Raposo est la responsable de programme chez le Centre d'Amitié, Ressources et Entraide pour la Jeunesse (C.A.R.E. Jeunesse), un organisme communautaire provincial et bilingue fondé par des anciens placés qui offre du soutien aux jeunes et anciens placés du Québec. Au sein de CARE Jeunesse, Michelle supervise la planification, la coordination et la prestation des programmes, s'assurant que les services sont dirigés par les jeunes et répondent aux besoins de la communauté. Elle établit également des partenariats, soutient l'engagement des membres et milite pour un changement systémique au sein de plusieurs comités provinciaux et fédéraux.

Dans son rôle au sein du Conseil national des défenseurs des jeunes pris en charge (CNDJPEC), Michelle apporte également son expérience personnelle d'ancienne prise en charge. Elle s'engage à ce que les jeunes pris en charge au Québec soient représentés de manière significative dans les instances décisionnelles nationales et est motivée par la possibilité de défendre les intérêts, de collaborer et de contribuer à une vie plus équitable pour les jeunes pris en charge.



"Je suis inspirée par la résilience des anciens placés ; leur capacité à défier les pronostics et à devenir des leaders, des professionnels et même à obtenir une maîtrise, et les moments où ils réalisent que leur voix a du pouvoir, qu'ils peuvent contribuer à façonner le système et à créer un avenir meilleur pour les générations futures."

En dehors du travail, Michelle aime voyager, cuisiner et lire. Son objectif cette année est de lire au moins 65 livres!